





## MODO / design Incanto lab

The desire to be protagonist is never an excess, when it comes to putting one's own desires and those of the people we love first.

In the most representative space of the house and the personality of its inhabitants, Opus represents a triumph of soft shapes and generous volumes, with an almost monumental presence that does not intimidate, but rather invites you to indulge in total well-being.

*Le désir d'être protagoniste n'est jamais un excès, lorsqu'il s'agit de faire passer ses propres désirs et ceux des personnes que nous aimons en premier.*

*Dans l'espace le plus représentatif de la maison et de la personnalité de ses habitants, Opus représente un triomphe de formes douces et de volumes généreux, avec une présence presque monumentale qui n'intimide pas, mais invite plutôt à se livrer au bien-être total.*



modo



# MODO

Modo is an extremely large and complete modular system, with which it is possible to create any imaginable composition: from the most compact to the most important, up to truly extreme solutions in terms of dimensions. Made with high quality materials and with attention to detail that reflects the typical Italian excellence of upholstery, the elements are equipped with characteristic metal feet.

*Modo est un système modulaire extrêmement vaste et complet, avec lequel il est possible de créer n'importe quelle composition imaginable : de la plus compacte à la plus importante, jusqu'aux solutions vraiment extrêmes en termes de dimensions. Fabriqués avec des matériaux de haute qualité et avec une attention aux détails qui reflète l'excellence italienne typique du rembourrage, les éléments sont équipés de pieds en métal distinctifs.*



## DATA SHEET



**Chair arm large no arm RX**  
cm 85|33" V704



**Chair arm large no arm**  
cm 85|33" V115



**Chair arm left large**  
cm 120|47" V008



**Chair arm right large**  
cm 120|47" V009



**Chair arm middle no arm RX**  
cm 76|30" V705



**Chair arm middle no arm**  
cm 76|30" V118



**Chair arm left middle**  
cm 111|44" V006



**Chair arm right middle**  
cm 111|44" V007



**Chair arm small no arm RX**  
cm 60|24" V707



**Chair arm small no arm**  
cm 60|24" V114



**Chair arm left small**  
cm 94|37" V002



**Chair arm right small**  
cm 94|37" V003

### Padding

Seat: Foam  
Back: Foam  
Arms: Foam  
Backrest: Foam

### Frame

Particle board: 30%  
Multilayer: 20%  
Fir: 25%  
Masonite: 25%

### Suspension System

Seat: Webbings  
Back: Webbings

### Other features

Seat: Fixed  
Back: Fixed  
Arms: Fixed  
Headrest: Fixed

### Legs

The legs finishes are available according to our colour palettes.



**Chair arm left large RX power**  
cm 120|47" V905



**Chair arm right large RX power**  
cm 120|47" V906



**2,5 seater left arm RX power**  
cm 185|73" V076



**2,5 seater left arm RX power**  
cm 185|73" V278



**3 seater left arm**

cm 205|81" V031



**Chair arm left middle RX power**  
cm 111|44" V901



**Chair arm right middle RX power**  
cm 111|44" V902



**2,5 seater right arm RX power**  
cm 185|73" V077



**2,5 seater right arm RX power**  
cm 185|73" V279



**3 seater right arm**

cm 205|81" V031



**Chair arm left small RX power**  
cm 94|37" V903



**Chair arm right small RX power**  
cm 94|37" V904



**Sectional left**  
cm 240|37" V051



**Sectional right**  
cm 240|37" V052



**Corner**  
cm 115|45" V050

**INCANTO**  
ITALIAN ATTITUDE